
Title (en)
IMMUNOMODULATING, PHARMACEUTICAL PREPARATIONS.

Title (de)
IMMUNOMODULIERENDE PHARMAZEUTISCHE PRÄPARATE.

Title (fr)
PREPARATIONS PHARMACEUTIQUES IMMUNOMODULANTES.

Publication
EP 0215875 A1 19870401 (FR)

Application
EP 86901897 A 19860317

Priority
FR 8503964 A 19850318

Abstract (en)
[origin: WO8605398A1] Pharmaceutical preparations intended to stimulate the defence power of the organism, consisting of the association of at
least two constituents selected in different groups amongst the following groups: the reticulohistiocytary anticell antibodies and(or) serums; the
lymphoide antitissue antibodies and(or) serums; the biological antitissue antibodies and(or) serum specific of the pathology to be treated.

Abstract (fr)
Préparations pharmaceutiques destinées à stimuler les défenses de l'organisme composées par l'association d'au moins deux constituants choisis
dans un groupe différent parmi les groupes suivants: les sérums et(ou) les anticorps anticellules reticulohistiocytaires; les sérums et(ou) les
anticorps antitissu lymphoïde; les sérums et(ou) les anticorps antitissu biologique spécifique de la pathologie à traiter.
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